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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:168 Väntetiden för läkarstudenter 

Även om andelen läkare har blivit större i Sverige behöver vi fortfarande fler 
läkare, eftersom efterfrågan också ökar. Vi ser framför allt brist på 
specialistläkare, och det är fortfarande brist på läkare i allmänvården.

I dag tar det i genomsnitt drygt tio månader för läkarstudenter att få sin 
allmäntjänstgöring (AT). Väntetiden har ökat med 50 procent jämfört med 2008 
och är nu den längsta sedan Sveriges yngre läkares förening (Sylf) började göra 
sin årliga undersökning bland sina medlemmar. Allra längst är väntetiden i 
Stockholms län, med 19,8 månader. 

Tiden mellan examen och påbörjad AT-tjänst har bara ökat med åren. Trots år 
av larm fortsätter väntetiden till en AT-plats att vara över ett år på många 
sjukhus. Det som tidigare varit ett storstadsfenomen sprider sig nu över landet. 
Detta är helt orimligt om svensk sjukvård ska kunna rusta för framtiden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

 

Hur avser ministern att gå till väga för att skapa fler AT-platser på Sveriges 
sjukhus?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-26
Besvaras senast
2017-11-01 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


